

S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet rf.:s styrelsemöte (20/2024) måndagen den 20.5.2024 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

Närvarande

Emelie Sandell

Saga Kari

Nicolina Blomander

Alice Bärlund

Edvin Ekman

Lisa Rönnberg

Emma Ojala

Anna Backström

Wilhelm Parviainen

383§ Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 8.26 av ordförande Sandell.

384§ Stadgeenlighet och beslutförhet

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutfört.

385§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt

Wilhelm Parviainen beviljas närvarorätt, men inte yttranderätt.

386§ Val av protokolljusterare

Till protokolljusterare valdes Edvin Ekman och Lisa Rönnberg.

387§ Godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkändes utan förändringar.

388§ Fiilisrunda

Alla fick beskriva sin feelis med en styrelse-relaterad händelse.

389§ Anmälningssärenden

13.5 StudOrgs delegationsmöte, 8 deltagare.

14.5 Styrelsens poddinspelning, 3 deltagare.

15.5 Treenighetens grillfest, 15 deltagare.

16.5 Möte angående vårens stora feedback-blankett, 5 deltagare.

16.5 Rektorskaffe, 6 deltagare.

17.5 Funkis Picknick, 15 deltagare.

18.5 Kannunvalajat 79-vuosijuhla, 2 deltagare.

390§ Ekonomi

Blomander ska se över hela vårens ekonomi. Sandell ska skicka in kvitton från funkis-picknicken. Kurator Backström ska beställa mera medaljer till höstens årsfest.

391§ Vårens stora feedback-blankett

Sandell och Ekman har haft möte tillsammans med välbefinnandetutorerna gällande vårens stora feedback-blankett. Blanketten kommer att vara indelad i fem olika kategorier: utskotten, kommunikationen inom föreningen, mångsidighet och utbud av evenemang, funktionärskap samt välmående. Feedbacken ses över senast på styrelsens sommarträff.

392§ Delegationens hälsning

Delegationen har fått $\frac{2}{3}$ av deras arbetsområden klara: styrelseutbildning och ekonomi-stadgan. På hösten kommer fokuset att ligga på alumn/gamyl-verksamhet, speciellt med tanke på att Politicus inte längre har någon verksamhet.

På hösten borde en sångboks-kommitté fås ihop, det kommer att bli ett stort projekt.

Delegationen serverar gärna på gulissitsen och har en punkt på gulisintagningen.

Backström har varit i kontakt med Politicus (gamla)styrelse om att föreningen måste upplösas så fort som möjligt, ifall ingen ny styrelse hittas då de fortfarande har juridiskt ansvar.

393§ Månadens funktionär maj

Semra Kozic väljs till månadens funktionär för maj månad.

394§ Styrelsens arbete under sommaren

Sponssökning under sommaren.

Sandell uppmanar alla att reflektera över sitt arbete hittills, och fundera på hur man kan utveckla sitt arbete på hösten. Sandell påminner även om att reflektera över sitt eget välmående och fundera på vad man behöver för att orka hösten.

395§ Post

- Medborgarbladet.

396§ Utskottstesor

Programutskottet

StudOrg idrottar:

Lepola ska se över idrottsverksamheten för hösten. Har fått intresse av två föreningsmedlemmar som kan tänka sig ordna idrottsevenemang.

SPEX:

Lepola kommer ha en träff med båda Spexansvariga och tidigare Bandchef för att se till att kommittén får info om alla bandmedlemmar som redan finns. Mötet ordnas så att kommittén kan fortskrida sin planering.

Codexpeditionen 8.6:

Lepola har meddelat Codex att vi har 3-4 PU-funktionärer + Lepola som kan närvara. Codex kommer snart ut med info som vi kan dela på våra medier.

Students at Pride:

Lepola måste antagligen själv kontakta HUS då hon kommer hem från sin resa (22.5) eftersom jämlikhetsansvariga har haft svårt att kontakta HUS gällande plats i prideparaden. Annars är allt ganska ok.

StudOrgs sommarträff blir den 14.8. Hoppas att så många som möjligt i styrelsen kan delta.

Lepola har skrivit en kort "Save the Date" text och skickat till sekreterare Kari.

Festutskottet

-

Gulnäbbsutskottet

Halarsponsen fortsätter.

GU sommarträff 8.6.

Internationella utskottet

Rönberg ska tillsammans med chefredaktör Ojala fixa ihop utiskomposten.

Rönberg ska försöka ha en träff nästa vecka med utisarna.

Sofia Heikel har lovat att utreda hur det blir med höstens utisar.

Studie- och arbetslivsutskottet

Vårens stora feedback-blankett kommer ut denna vecka.

Årets föreläsare röstningen pågår.

På hösten ska fokusen ligga på att erbjuda mer stöd till gulisar i KSV-101 kursen, Ekman ska kontakta högskolan gällande saken.

Årsfestkommittén

Budgetmötet mellan Blomander och ÅFK borde prickas in.

Bärlund ska skicka save the date-texten till Backström och Sandell för att kolla igenom

Bärlund och Marski Köhler ska besöka den potentiella årsfestlokalen.

Kommunikationsutskottet

Kari påminner om att hon som utskottsordförande måste godkänna allt som läggs ut på StudOrgs kanaler. Utskottens instagrams ligger inte under KU, men är ändå en del av StudOrgs kommunikation vilket måste tas i beaktande.

397§ Övriga ärenden

- Chefredaktör 2020
- Treenighetens kräftskiva 6.9
- Nya rektorns hörande
- Present åt Tuomas Martikainen
- Halare åt utisarna

398§ Infobrev

- Nostalgisitsens efterfest
- Rektorshörandet
- Årets föreläsare
- Sommarträff
- Feedback formuläret
- Yles valdebatt

399§ Nästa möte

Nästa möte hålls måndagen den 19 augusti klockan 8.15 i Studde.

400§ Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 10.07 av ordförande Sandell.

Ordförande Emelie Sandell

Mötessekreterare Saga Kari

Protokolljusterare Lisa Rönnberg

Protokolljusterare Edvin Ekman